

CN 51-1217/S

ISSN1003-5508

CODEN SLKIAB

四川林业科技

Journal of Sichuan Forestry Science and Technology

PAGE 018

基于红外相机技术对大相岭保护区有蹄类动物活动节律的初步研究

Study on the activity rhythms of ungulates in Daxiangling Nature Reserve based on infrared camera trapping

PAGE 107

一种罕见的泥蜂筑巢行为

A rare nesting behavior of mud wasp species

主办单位

四川省林学会

四川省林业科学研究院

第42卷
2021

3

2021年6月

四川林业科技

SICHUAN LINYE KEJI

2021年6月 第42卷 第3期

目次

· 研究报告 ·

- 德昌杉木人工林生长性状与土壤因子相关性研究 赖世会, 贾晨, 能州, 等 (1)
- 油麦吊云杉木材解剖性质与材性分析 彭建, 杨岚, 李艳梅, 等 (7)
- 汇流阈值拟合分段及沟谷级别对黄土典型小流域盒维数的影响 甘露, 晏自红, 刘晋红, 等 (13)

· 生态建设 ·

- 基于红外相机技术对大相岭保护区有蹄类动物活动节律的初步研究 李平, 张泽钧, 杨洪, 等 (18)
- 四川察青松多白唇鹿国家级自然保护区野生兽类的红外相机初步监测
..... 罗华林, 郑天才, 尼玛降措, 等 (24)
- 卧龙国家级自然保护区马先蒿属植物多样性及保护研究 林红强, 王茂麟, 马联平, 等 (35)
- 基于 NAM 的湿地公园水环境保护行为实证研究 陈黄礼 (41)
- 南充市林业有害生物主要种类与分布特点 黄绍虎, 王晓虹, 冯涌, 等 (47)
- 盐边县木本植物资源组成分析 叶光志, 左建梅, 郭泽娟, 等 (53)

· 林业产业 ·

- 不同保氮剂对空心莲子草堆肥的影响 贺丽, 陈英, 邓东周, 等 (59)
- 金沙江干热河谷乡土树种滇榄仁 (*Terminalia franchetii*) 人工繁育研究
..... 雷彻虹, 余志祥, 梁丽, 等 (64)
- 桉木种源家系生长性状遗传变异及选择 卢军, 程一伦, 陈炎, 等 (69)
- 香椿优树半同胞家系在秦巴山区生长变异与早期选择 代锐, 焦怀明, 何志翔, 等 (74)
- 桉楠林下改土与遮阴对白及组培苗生长的影响 陈炎, 杨勇智, 李佳蔓, 等 (84)
- 花椒园不同控草方式的比较 陈政, 龚霞, 李佩洪, 等 (89)

· 综述与专论 ·

- 火干扰下的森林土壤微生物研究现状分析 余容, 杨晓燕, 肖文 (94)
- 木材脱脂研究现状分析 赵犀羽, 唐麒, 张雪仑, 等 (102)
- 一种罕见的泥蜂筑巢行为 周宇燊, 张慧, 王敏, 等 (107)
- 基于 CiteSpace 的凋落物水土保持效应研究现状及趋势 肖庆辉, 覃发超, 胡进耀, 等 (111)
- 森林康养旅游者的认知与需求分析 黄妹, 李昌玉, 陶婷, 等 (120)
- 基于¹H-NMR 代谢组学的不同产地手参药材质量评价研究 彭克忠, 喻洪, 夏苗, 等 (126)
- 中国锯锹属一新记录种 朱创, 詹志鸿, 王成斌 (132)

期刊基本参数:CN51-1217/S * 1979 * b * 16 * 134 * zh * P * ¥48.88 * 1200 * 22 * 2021-6

Journal of Sichuan Forestry Science and Technology

Vol. 42, No. 3, Jun. 2021

Contents

Research Reports

- Study on the correlation between growth characteristics and soil factors of *Cunninghamia unica* plantation in Dechang LAI Shihui, JIA Chen, NENG Zhou, et al. (1)
- Analysis of wood anatomical properties and wood properties of *Picea brachytyla* (Franch.) Pritz. var. *complanata* (Mast.) Cheng ex Rehd. PENG Jian, YANG Lan, LI Yanmei, et al. (7)
- Influence of watershed concentration threshold fitting segmentation and gully level on box dimension of typical small watershed in loess plateau GAN Lu, YAN Zihong, LIU Jinhong, et al. (13)

Ecological Development

- Study on the activity rhythms of ungulates in Daxiangling Nature Reserve based on infrared camera trapping LI Ping, ZHANG Zejun, YANG Hong, et al. (18)
- Preliminary camera-trapping survey of wild mammals in Chaqingsongduo White-lipped Deer National Nature Reserve, Sichuan Province LUO Hualin, ZHENG Tiancai, NIMA Jiangcuo, et al. (24)
- Diversity and conservation of *Pedicularis* plants in Wolong National Nature Reserve LIN Hongqiang, WANG Maolin, MA Lianping, et al. (35)
- Empirical study on water environmental protection behavior of wetland park based on NAM CHEN Huangli (41)
- Main species and distribution characteristics of forest pests in Nanchong City HUANG Shaohu, WANG Xiaohong, FENG Yong, et al. (47)
- Composition analysis of woody plant resources in Yanbian County YE Guangzhi, ZUO Jianmei, GUO Zejuan, et al. (53)

Forestry Industry

- Effects of different nitrogen preserving agents on composting of *Alternanthera philoxeroides* HE Li, CHENG Ying, DENG Dongzhou, et al. (59)
- Research on artificial breeding of *Terminalia franchetii*, a native tree species in the dry-hot valley of the Jinsha River LEI Chehong, YU Zhixiang, LIANG Li, et al. (64)
- Genetic variation and selection of growth traits of *Alnus cremastogyne* provenances or families LU Jun, CHEN Yilun, CHEN Zhi, et al. (69)
- Growth variation and early selection of superior tree half-sib families of *Toona sinensis* in Qinba Mountain areas DAI Rui, JIAO Huaiming, HE Zhixiang, et al. (74)
- Effects of soil improvement and shading on the growth of *Bletilla striata* tissue culture seedlings under *Phoebe zhenan* forest CHEN Zhi, YANG Yongzhi, LI Jiaman, et al. (84)
- Comparison of different grass control methods in Chinese prickly ash orchard CHEN Zheng, GONG Xia, LI Peihong, et al. (89)

Review and Monograph

- Research status on forest soil microbes under fire disturbance SHE Rong, YANG Xiaoyan, XIAO Wen (94)
- Research status on wood deresination ZHAO Xiyu, TANG Qi, ZHANG Xuelun, et al. (102)
- A rare nesting behavior of mud wasp species ZHOU Yujue, ZHANG Hui, WANG Min, et al. (107)
- Research status and future trends of litter soil and water conservation effect based on CiteSpace software XIAO Qinghui, QIN Fachao, HU Jinyao, et al. (111)
- Study on the cognition and demand analysis of forest health and wellness tourists HUANG Mei, LI Changyu, TAO Ting, et al. (120)
- Study on quality evaluation of *Gymnadenia conopsea* from different regions based on ¹H-NMR metabolomics PENG Kezhong, YU Hong, XIA Miao, et al. (126)
- A newly recorded species of the genus *Prosopocoilus* Hope & Westwood from China ZHU Chuang, ZHAN Zhihong, WANG Chengbin (132)